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ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΤΑΚΤΙΚΟΥ ΔΣ της 12 Οκτωβρίου 2020   

1. Απεργία 15 Οκτώβρη 

Έγινε αναλυτική συζήτηση για τη σημασία της απεργίας. Για πρώτη φορά, γίνεται απεργία 

στο Δημόσιο με κεντρικά αιτήματα αυτά της Υγείας και της Παιδείας. Δόθηκε έμφαση στην 

παρακίνηση των συναδέλφων να συμμετέχουν ακόμα και σαν καταγραφή διαμαρτυρίας για την 

εκρηκτική κατάσταση στα σχολεία, η οποία είναι χειρότερη από κάθε άλλη φορά. Τα 

ζητήματα που τέθηκαν είναι:   

 25 μαθητές/τριες στοιβάζονται μέσα στις σχολικές αίθουσες με μόνο όπλο μια μάσκα, ενώ 

η κυβέρνηση την ίδια ώρα κουνά το δάχτυλο στη νεολαία  και το λαό για συνωστισμό στις πλατείες 

και τους κοινωνικούς αγώνες.  

 Αρχές Οκτωβρίου και ακόμα υπάρχουν πολλά κενά εκπαιδευτικών στα σχολεία. Τα κενά 

των συναδέλφων που ανήκουν σε ευπαθείς ομάδες δεν έχουν ακόμα αναπληρωθεί και ενώ 

ετοιμάζουν προσλήψεις με την πρωτοφανή για την εκπαίδευση, απαράδεκτη εργασιακή σχέση των 

3μηνων συμβάσεων. Μαθητές με Ειδικές Ανάγκες δεν έχουν ακόμα παράλληλη στήριξη. Το 

ολοήμερο, υπολειτουργεί λόγω έλλειψης εκπαιδευτικών στην πλειοψηφία των σχολείων, ενώ το 

Υπουργείο Παιδείας εμπαίζει τους γονείς καλώντας τους να γράψουν τα παιδιά ακόμα και σήμερα!  

 Με πλήρη αναλγησία, το Υπουργείο Παιδείας ανακαλεί άδειες  εκπαιδευτικών που τον 

Ιούνιο και μέχρι τις 18/9 θεωρούνταν ευπαθείς ομάδες, αλλάζοντας τη σχετική διάταξη και 

βάζοντας σε κίνδυνο την υγεία τους.  

 Στα σχολεία υπάρχουν σοβαρές ελλείψεις στην καθαριότητα. Παρά την ηρωική προσπάθεια 

των καθαριστριών/ών είναι πρακτικά αδύνατον να τηρηθούν τα υγειονομικά πρωτόκολλα. Οι 

Δήμοι και το Υπουργείο Παιδείας πετούν ο ένας στον άλλο το μπαλάκι των ευθυνών, εις βάρος 

της υγείας μαθητών, εκπαιδευτικών, γονέων.  

 Στις περιπτώσεις που εμφανίζεται κρούσμα οι υπάρχουσες οδηγίες είναι επιεικώς 

ανεπαρκείς. Με κρούσμα δασκάλου η μαθητή κλείνει το τμήμα για 14 μέρες, αλλά με κρούσμα 

εκπαιδευτικού ειδικότητας, διευθυντή/τριας, γονέα, καθαρίστριας κλπ δεν υπάρχει κανένα 



πρόβλημα! Μοριακά τεστ δεν πραγματοποιούνται με ευθύνη του κράτους και οι συνάδελφοι, οι 

μαθητές και οι γονείς τους αναγκάζονται να πληρώσουν από την τσέπη τους. Είναι φανερό ότι δεν 

ενδιαφέρονται καθόλου για τη σωματική και ψυχική υγεία μαθητών και εκπαιδευτικών. Το μόνο 

που ενδιαφέρει το υπουργείο είναι, αν κλείνει τμήμα ή σχολείο να συνεχιστούν διαδικτυακά 

τα μαθήματα για να μπορεί η υπουργός Παιδείας να ισχυρίζεται στα διαγγέλματά της ότι η 

«κανονικότητα» συνεχίζεται ομαλά.  

 Επιπλέον, η κυβέρνηση επιμένει στην απαράδεκτη και αντιπαιδαγωγική επιλογή της 

ζωντανής αναμετάδοσης του μαθήματος μέσα από τη σχολική τάξη που έχει καταδικαστεί από το 

σύνολο της εκπαιδευτικής κοινότητας. Επιχείρησε μάλιστα να χρησιμοποιήσει την τηλεκπαίδευση 

ως μέτρο καταστολής των μαθητικών αγώνων και να μετατρέψει τους εκπαιδευτικούς σε 

παιδονόμους.  

 Την ίδια στιγμή που δεν ικανοποιεί κανένα δίκαιο αίτημα εκπαιδευτικών, γονιών και 

μαθητών, προχώρησε σε ένα κρεσέντο καταστολής και βίας στη μαθητική κινητοποίηση στο Υπ. 

Παιδείας στις 9/10. Αντί να ακούσει τα αιτήματα των μαθητών, έστειλε τα ΜΑΤ να χτυπήσουν 

15χρονα παιδιά που ζητούσαν  μέτρα για σχολεία ανοιχτά και ασφαλή. Αυτό πρέπει να 

καταγγελθεί και ο αγώνας των μαθητών/τριων πρέπει να στηριχθεί από τους εκπαιδευτικούς. 

Αποφασίστηκε ομόφωνα να γίνει προσπάθεια κινητοποίησης των συναδέλφων για συμμετοχή 

στην απεργία. Με δεδομένη τη δυσκολία επισκέψεων στα σχολεία μελών του ΔΣ λόγω 

μέτρων, να δοθεί έμφαση στην ανάληψη πρωτοβουλίας ενημέρωσης και συζήτησης από 

συναδέλφους/σσες μέσα σε κάθε σύλλογο διδασκόντων.   

2. Προβλήματα Σχολείων-κενά, καθαριότητα.  

ΚΕΝΑ: Κοινή διαπίστωση ότι πρόκειται για τη χειρότερη χρονιά. Τα κενά αδειών covid δεν 

έχουν καλυφθεί ακόμη και αναμένονται οι προσλήψεις «τριμηνιτών» εκπαιδευτικών, ένας τρόπος 

πρόσληψης πρωτοεμφανιζόμενος στην εκπαίδευση που ανοίγει επικίνδυνους δρόμους για τα 

εργασιακά δικαιώματα των αναπληρωτών και όχι μόνο. Πρόκειται για 6 κενά ΠΕ70 ενώ 

απαιτούνται επιπλέον περίπου 150 ώρες δασκάλου και ειδικοτήτων για να λειτουργήσουν τα 

ολοήμερα τα οποία στην πλειοψηφία τους υπολειτουργούν. Μετά την επόμενη φάση 

αναπληρωτών, θα συγκεντρώσουμε εκ νέου την εικόνα των κενών για να βγει ανακοίνωση. 

ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑ: Διαπιστώθηκε ότι η διαβίβαση αιτημάτων για την καθαριότητα από το:  2ο 

Δημοτικό, 3ο και 13ο Δημοτικά, 4ο και Αγ. Ανδρέας Δημοτικά, 6ο Δημοτικό, 7ο Δημοτικό, 

καθώς και τα νηπιαγωγεία: 1ο , 3ο , 4ο , 6ο, ,7ο    8ο , 9ο   



Έκανε μεγάλη αίσθηση στο Δημοτικό Συμβούλιο και προκάλεσε συζήτηση στην οποία οι 

αρμόδιος αντιδήμαρχος Παιδείας βρέθηκε απολογούμενος και δεσμεύτηκε ότι θα γίνουν νέες 

προσλήψεις. 

Οι προσλήψεις θα γίνουν με βάση νέο νόμο στον οποίο αναφέρεται σαφώς ότι: «Ειδικά για το 

σχολικό έτος 2020-2021 οι Δήμοι μπορούν να συνάπτουν συμβάσεις μίσθωσης έργου για την 

καθαριότητα των σχολικών μονάδων, με τους όρους σύναψης που ίσχυαν κατά το σχολικό έτος 

2019-2020, χωρίς της έγκριση της Επιτροπής της υπ’ αρ. 33/2006 Πράξης Υπουργικού 

Συμβουλίου, σε αριθμό έως είκοσι τοις εκατό (20%) των εγκεκριμένων θέσεων με την υπό 

στοιχεία ΔΙΠΑΑΔΦ.ΕΓΚΡ./134/15827/19.8.2020 απόφαση έγκρισης, κατά παρέκκλιση του 

άρθρου 6 του ν. 2527/1997 (Α΄ 206) και οποιασδήποτε άλλης διάταξης. Η προκαλούμενη δαπάνη 

καλύπτεται από τους προϋπολογισμούς των Δήμων.»  

Θα πρέπει να παρακολουθήσουμε στενά το θέμα, απαιτώντας να ικανοποιηθεί το αίτημα για 

δύο καθαριστές/τριες σε κάθε δημοτικό και μια σε κάθε νηπιαγωγείο έτσι ώστε να 

καλύπτεται όλη η διάρκεια λειτουργίας του σχολείου.  

ΑΛΛΑ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ ΣΧΟΛΕΙΩΝ:  

 Σοβαρά προβλήματα στα τηλέφωνα. Η αλλαγή παρόχου έχει δημιουργήσει τεράστια 

προβλήματα στις αναγκαίες τηλεφωνικές επικοινωνίες των σχολείων και πολλοί 

εκπαιδευτικοί αναγκάζονται να χρησιμοποιούν τα κινητά τους τηλέφωνα. Αποφασίστηκε να 

συγκεντρωθούν συγκεκριμένα στοιχεία και να εκδοθεί ιδιαίτερη ανακοίνωση με αίτημα να 

(ξανα)δοθούν δύο τηλεφωνικές γραμμές σε όλα τα δημοτικά σχολεία. 

 Δεν υπάρχει επαρκές φαρμακευτικό υλικό. Δεν δίνονται επαρκή καθαριστικά. Δεν 

δίνονται αναλώσιμα. Λειτουργεί και πάλι ο περιβόητος «κόφτης» της Σχολικής 

Επιτροπής. 

 Στο 4ο Δημοτικό και στο 13ο Δημοτικό δεν έχουν τοποθετηθεί εργαζόμενοι γενικών 

καθηκόντων με το πρόσχημα ότι είναι συστεγαζόμενα.  

Θα συγκεντρωθούν τα προβλήματα των σχολείων για ιδιαίτερη ανακοίνωση.  

3. Σχετικά με την υποχρεωτική εφαρμογή της σύγχρονης εξ αποστάσεως  διδασκαλίας σε 

τμήματα ή σχολεία που αναστέλλουν τη λειτουργία τους λόγω κρούσματος. 

Διαπιστώθηκε ότι:  



Η ΔΟΕ έχει δώσει κάλυψη μόνο για την περίπτωση της ζωντανής αναμετάδοσης του 

μαθήματος μέσα από την τάξη και όχι για την περίπτωση που κλείνει τμήμα ή σχολείο λόγω 

κρουσμάτων covid.  

Από την πλευρά μας έχουμε ήδη επισημάνει ότι:  

Ο κλάδος των εκπαιδευτικών δε μπορεί και δεν πρέπει να δεχτεί την υποχρεωτική 

επιβολή ανεφάρμοστων και εκτός τόπου και χρόνου υποχρεωτικών ωρολογίων  

προγραμμάτων εξ αποστάσεως εκπαίδευσης (5ωρα και 6ωρα) για τμήματα ή σχολικές 

μονάδες που κλείνουν λόγω κρούσματος.   

Καλούμε τη ΔΟΕ να πάρει θέση. Να καλύψει συνδικαλιστικά τους συλλόγους διδασκόντων, 

έτσι ώστε σε περίπτωση προσωρινής αναστολής ή απαγόρευσης λειτουργίας τμήματος ή 

ολόκληρης σχολικής μονάδας ως μέτρο για την αντιμετώπιση του κορωνοϊού COVID-19, οι 

εκπαιδευτικοί να οργανώσουν τη δουλειά τους επιλέγοντας τις μορφές και τους τρόπους που ο 

καθένας θεωρεί καταλληλότερους  και πιο αποτελεσματικούς με βάση τις ιδιαιτερότητες και τις 

παιδαγωγικές ανάγκες κάθε τμήματος, αλλά και τις δυνατότητες των μαθητών του. Μόνο ο/η 

εκπαιδευτικός, είναι σε θέσει να επιλέξει τον τρόπο και μπορεί να διασφαλίσει τη διατήρηση μιας 

ελάχιστης επαφής των παιδιών με ποιοτικές μορφωτικές, ψυχαγωγικές, πολιτιστικές, 

εκπαιδευτικές δραστηριότητες, που μπορεί να προσφέρει  στα παιδιά και το δημόσιο σχολείο.  

Αποφασίστηκε να εκδοθεί νέα πιο αναλυτική ανακοίνωση με την οποία να ζητείται από 

τη ΔΟΕ να πάρει θέση και να καλύψει συνδικαλιστικά την παιδαγωγική ελευθερία ο κάθε 

εκπαιδευτικός να επιλέξει τον τρόπο της δουλειάς του με βάση τις ανάγκες των 

μαθητών/τριων του και όχι με βάση τις ανάγκες της Κεραμέως.  

4. Διαχείριση κρουσμάτων από τα σχολεία 

 Επισημάνθηκε ότι ο ΕΟΔΥ και η πολιτική προστασία δεν επιτρέπουν σε περίπτωση 

κρουσμάτων γονέων την ενημέρωση των μαθητών/γονέων του αντίστοιχου τμήματος. 

Πρόκειται για επιεικώς απαράδεκτη πρακτική. Σε κάθε περίπτωση, τα σχολεία 

οφείλουν να δηλώνουν τα όποια κρούσματα γονέων στη Δ Διεύθυνση. Σε αυτές τις 

περιπτώσεις, προτείνουμε την επίσημη ενημέρωση των Συλλόγων Γονέων, ο οποίος 

μπορεί να αναλάβει την περαιτέρω ενημέρωση.  

 Να ανοίξουμε προς όλες τις κατευθύνσεις το αίτημα πρόσληψης σχολικών νοσηλευτών 

σε όλα τα σχολεία για να αναλάβουν υπεύθυνοι covid-19.  

5. Θέση για τις εκλογές αιρετών/εκλογές Συλλόγου 



Α. Εκλογές αιρετών 7 Νοέμβρη 

Ομόφωνα συμφωνήθηκε ότι είμαστε κατά των ηλεκτρονικών εκλογών. Μας βρίσκει 

σύμφωνους/ες η θέση της ΔΟΕ της 5/10 για «Καμιά συμμετοχή σε ηλεκτρονικές εκλογές». 

Και ότι εάν η κυβέρνηση επιχειρήσει και προχωρήσει σε εκλογές μέσω ηλεκτρονικής 

ψηφοφορίας θα αποσυρθούν όλα τα ψηφοδέλτια των παρατάξεων. Αποφασίστηκε να βγει 

σχετική ανακοίνωση του Συλλόγου μετά την απεργία.  

Β. Εκλογές του Συλλόγου 

Σύμφωνα με το καταστατικό του Συλλόγου μας οι εκλογές για την ανάδειξη νέου ΔΣ πρέπει 

να γίνουν στο χρονικό διάστημα από 15/10 έως 15/11. Σε αυτό το χρονικό διάστημα είναι 

αδύνατον να δοθεί άδεια για Τακτική Γενική Συνέλευση λόγω των περιοριστικών μέτρων.  

Σύμφωνα με το Ν. 4722/15-09-2020 ισχύει παράταση θητείας μέχρι 31/12:  
«Άρθρο 25 -Παράταση της θητείας των διοικητικών οργάνων των συνδικαλιστικών οργανώσεων 
εργαζομένων και εργοδοτών. H θητεία των διοικητικών οργάνων των συνδικαλιστικών 
οργανώσεων της παρ. 1 του άρθρου 9 του ν. 1264/1982 (Α΄ 79), καθώς και των εργοδοτικών 
οργανώσεων, η οποία έχει παραταθεί με το άρθρο 28 του ν. 4690/2020 (Α΄ 104) έως τις 30.9.2020, 
παρατείνεται έως τις 31.12.2020.» 
Αποφασίστηκε ομόφωνα, η αναβολή της Τακτικής Γενικής Συνέλευσης και των εκλογών του 
Συλλόγου μέχρις ότου το επιτρέψουν οι συνθήκες.  
 

6. Δίχρονη υποχρεωτική αγωγή και εκπαίδευση 

Αποφασίστηκαν τα παρακάτω:  

 Θα ζητήσουμε συνάντηση με τη νέα Διευθύντρια Εκπαίδευσης, μέσα στον Οκτώβριο, 

για να την ενημερώσουμε σχετικά με την κατάσταση στη Νέα Σμύρνη για τις δυσκολίες 

που αντιμετωπίζουμε στη προσπάθειά μας να προχωρήσει η εφαρμογή της δίχρονης 

υποχρεωτικής αγωγής και εκπαίδευσης. 

 Θα ζητήσουμε συνεδρίαση της διαπαραταξιακής επιτροπής για το κτιριακό για να 

εξεταστούν μαζί με την τεχνική υπηρεσία του Δήμου οι προτάσεις που είχαν κατατεθεί 

στη συνεδρίαση του Ιουλίου.  

 
Παρόντες/παρούσες: Μελαμπιανάκη Ζέττα, Καραμπά Σοφία, Μαντζαβράκου Ανθή, 
Κουρκούνη Φωτεινή, Αχιλλέας Στεφάνου, Τσαχουρίδου Κυριακή 
Οι αποφάσεις είναι ομόφωνες.  

 

 


